
   Z Á P I S
 z veřejné schůze ZO, konané dne 16. června 2004

            v zasedací v místnosti OÚ v Kosořice

Přítomni:   Poslt Josef, Václav Vávra, Ing. Tomáš Poslt, Josef Koštejn, Jaroslav Kovář,
                  Jiří   Hruška, Jan Bednář

      dále byli přítomni občané viz prezenční listina

Jednání zahájil a řídil p. Josef Poslt – starosta, konstatoval, že účast ZO je 100%, tudíž jednání
je usnášení schopné. Úvodem upozornil, že se bude hned hlasovat jednotlivě  k bodům 8, 9, 12.

Poté p. Josef Poslt - starosta nechal hlasovat o navrženém programu.
Připomínky nebyly. Program byl schválen  -  7 hlasů pro

P r o g r a m:

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelé zápisu
2. Kontrola minulého zápisu
3. Doplnění komisí a výborů obecního úřadu Kosořice
4. Schválení platů obecního zastupitelstva
5. Seznámení s návrhem Programu obnovy vesnice
6. Seznámení se stavem zpracování Územního plánu obce Kosořice
7. Vstup do Mikroregionu Chlum
8. Schválení výsledků hospodaření OÚ za rok 2003
9.   Schválení rozpočtu na rok 2004

     10.  Schválení odměn volebním komisím – mimořádné volby do OZ, volby
      do Evropského parlamentu
11. Schválení pracovní činnosti zastupitelů
12. Smlouva o převodu vodovodního řádu na majetku VaK Mladá Boleslav, a. s.
13. Schválení předčasného vyplacení dotace na provoz MŠ v 2. pololetí 2004

      14. Seznámení se zpracováním studie zastavitelnosti území p. č. 435/1 – sadu
15. Diskuse
16. Návrh na usnesení
17. Závěr

K bodu 1
Zvoleni 7 hlasy byli:
Volba návrhové komise – Ing. Poslt, Bednář Jan
zapisovatelka: p. Kalinová Vanda, pracovnice OÚ
ověřovatelé zápisu: pp. Koštejn Josef a Kovář Jaroslav

K bodu 2
Kontrola usnesení z minulého zápisu – nebyly určeny žádné úkoly

K bodu 3
Doplnění komisí a výborů obecního úřadu Kosořice

- starosta – Josef Poslt
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- místostarosta – Václav Vávra
- předseda finančního výboru: Ing. Tomáš Poslt, členové: Mojžíšová - Pýchová Denisa,
             Vávrová Lenka
- předseda kontrolního výboru: Josef Koštejn, členové: Jarmila Štechová

     Jana Sedláčková
- předseda kulturně společenské komise: Jiří Hruška, členové: Koštejn Josef

   Sabolová Marcela
Kalinová Vanda

- předseda komise ekologie a životní prostředí: Jan Bednář, členové Jan Lener
- předseda pořádkové komise: Jaroslav Kovář, členové: František Vocásek
- předseda stavební komise Ing. Tomáš Poslt,  členové: Ing. Božena Vesecká

K bodu 4:
Schválení platů ZO je v souladu se Sbírkou zákonů  č. 337/2004 ČR, strana 7298,
ze dne 26. 5. 2004:

starosta Josef Poslt 7 080,--
místostarosta Václav Vávra 5 820,--
předsedové komisí:
Ing. Tomáš Poslt    670,--

      Josef Koštejn    670,--
      Jiří Hruška                                                              670,--
      Jan Bednář                                                              670,--
      Jaroslav Kovář                                                        670,--

      Schváleno: 7 pro
      Proti:          0

K bodu 5:
Ing. Tomáš Poslt - předložen materiál písemně Obnovy vesnic, jedná se o základní
informace obce, základní údaje biografické, program životního prostředí, znečištění ovzduší,
a zvýšit úroveň služeb.

K bodu 6:
Seznámení s územním plánem, který bude do 1. 8. 2004 předán Alfa investem.

K bodu 7:
Mikroregion „Chlum byl založen již v loňském roce. Obec Kosořice do tohoto regionu
nevstoupila a to na základě bývalého starosty p. Ing. Heřmanského, který prohlásil, že
nevstoupí a krátce nato odstoupil z funkce. Jedná se o sdružení několika obcí, a to za účelem
konkrétního cíle a spolupráce, vzájemná pomoc po vstupu do EU.
Region tvoří obce: Dobrovice, Němčice, Nepřevázka, Vinařice, Chudíř. Poplatek činí 750,--
Kč ročně. Obec Kosořice podá žádost o přijetí.

Schváleno: 7 hlasů pro

K bodu 8
Ing. Tomáš Poslt předložil Zprávu o závěrečném účtu obce za rok 2003 podle ustan. §17
zákona o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů  se závěrečným účtem obce o ročním
hospodaření obce Kosořice za rok 2003:
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Obec sestavila na rok 2003 rozpočet v třídění podle platné rozpočtové skladby s použitím
vlastních finančních prostředků nevyčerpaných v minulých letech. Schválený rozpočet byl
sestaven se schodkem –788 000 Kč, na straně příjmů 3 250 000 Kč, na straně výdajů 4 038
000 Kč.
Ve skutečnosti byly příjmy za rok 2003 ve výši 3 587 671,47 Kč, výdaje 2 261 647,10 Kč,
takže hospodaření za rok 2003 skončilo s přebytkem 1 326 024,37 Kč.

Příjmy:
Největší příjmy obce tvořily především daňové příjmy a poplatky (např. daň z příjmu, daň
z přidané hodnoty, daň z nemovitostí, poplatky ze vstupného a ze psů) v celkové výši 2 438
589,00 Kč, což je skoro 68% z celkových příjmů. Další příjmy obce tvoří nedaňové příjmy
a to příjmy z vlastní činnosti (sběr druhotných surovin, sběr komunálního odpadu, příjmy
z pronájmu majetku a příjmy z úroků běžného účtu. Poslední skupinou příjmů jsou
neinvestiční dotace přijaté z všeobecné pokladní správy státního rozpočtu a od krajů (platy
MŠ, které se ve stejné výši přeúčtovávají na účet MŠ).

Výdaje:
Největším výdajem obce jsou neinvestiční transfery příspěvkovým organizacím, tzn. MŠ,
které jsou však ve stejné výši i příjmem obecního rozpočtu. Dalšími výdaji nad 100 000 Kč
byla dotace obcím na provoz ZŠ, dotace TJ Sokolu Kosořice, výdaj na dopravní obslužnost,
sběr a svoz komunálního odpadu, odměny zastupitelům a opravy a udržování obecního
majetku.

Hotovost na účtu obce Kosořice ke dni 31. 12. 2003 byla 8 836 209,30 Kč.

Dále byla podána Zpráva o výsledcích přezkoumání hospodaření obce za období 1.1. –
31.12.2003

Dne 24.5.2004 proběhl přezkum hospodaření obce. Výsledky přezkoumání jsou následující:

1. kontrolou bylo zjištěno, že závěrečný účet spolu se zprávou o výsledcích přezkoumání
hospodaření obce nebyl projednán do 30. června 2003. Dále nebylo doloženo, že návrh
rozpočtu a závěrečný účet na rok 2003 byly zveřejněny nejméně po dobu 15 dní před
jejich projednáváním

2. nebyla zjištěna neúplnost, neprůkaznost nebo nesprávnost vedení účetnictví dle zákona
č. 563/1991 Sb. ve znění pozdějších předpisů

3. kontrolou bylo zjištěno, že obec neprovedla povinnou rozpočtovou změnu, rozpočet
obce byl změněn o poskytnuté dotace ze státního rozpočtu, nebyl však upraven o
celkově přijatou dotaci od kraje (tj. platy MŠ)

4. bylo konstatováno, že byla prováděna kontrola finančního hospodaření obce

Připomínky nebyly. Tento bod byl bez výhrad schválen – 7 hlasů pro.

 K bodu 9:
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Ing. Tomáš Poslt předložil ke schválení písemný materiál - Rozpočet na rok 2004 ze dne
17. 3. 2004. Pan Vávra toto v rozpočtu zvýraznil akci – úprava komunikací v obcí (nový
povrch, je to v plánu buď ještě koncem letošního roku nebo jaro 2005.

Materiál byl schválen bez připomínek. Schváleno – 7 hlasů pro

K bodu 10:
Schválení odměn - volby do Zastupitelstva obce, které se konaly dne 24. 4. 2004:
- p. Kunová – zapisovatelka 200,-- Kč
Dále odměny pro volební komisi  - volby do EP, konané dne 11. a 12. 6. 2004. Dne 13. 6.
2004 se od 22.00 hodin konalo sčítání:
- předseda volební komise – p. Vízková + zapisovatelka p. Kunová Marcela – 1 000,-- Kč
- členové komise – p. Kredba, Kunová Eva, Piknerová – 800,-- Kč

         Schváleno – 7 hlasů pro

K bodu 11:
Pracovní činnosti zastupitelů:
P. Poslt – starosta – elektrikářské práce - oprava veřejného osvětlení + OÚ
p. Hruška – truhlářské práce - opravy MŠ, OÚ.

Schváleno: 6 hlasů pro
       1 se zdržel hlasování

K bodu 12:
Ing. Tomáš Poslt předložil písemný materiál VaK, a. s. Mladá Boleslav (smlouva budoucí +
smlouva) a vysvětlil o co se jedná.
- nepeněžitý vklad - znalecký posudek vodovodního řádu – upsání 5 678 kusů

kmenových akcií. Dále hovořil o přípojce vodovodního řádu Luštěnice, nalezen nový
zdroj pitné vody u Benátek n. J. – sanitr cca 10x menší.

- Jedná se o zdravou, silnou společnost, která nepotřebuje zahraniční kapitál.
Diskuse:
p. Štechová – jaká výhoda z toho plyne?
S nevýhodami se nepočítá. Jedná se o to, že budeme akcionáři a můžeme rozhodovat
s 92 %.
p. Král – jaký z této smlouvy vyplývá zisk?
p. Koštejn – zdůraznil důležitý bod této smlouvy, a to jestliže do 30 dnů nevstoupíme do a.
s. VaK budeme platit penále.
Toto potvrdil i p. Poslt – starosta.
P. Pekař ml. – jak jsou zhodnoceny akcie, zda se nebudou prodávat. Zda je garantovaná
voda, aby nedošlo k navýšení.
P. Pulda – Žerčice mají soukromou vodu – dnes toho litují, neboť s tím jsou velké starosti,
např. hygienické předpisy atd. velmi nákladné.
 Schváleno: pro 7 hlasů
K bodu 13:
Schválení předčasné vyplacení dotace pro MŠ – 17 500,-- Kč

Schváleno: pro 7 hlasů

K bodu 14:
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P. Poslt – starosta seznámil přítomné se zastavitelnosti územ p. č. parcela 435/1. Byla
oslovena firma K+K k vypracování studie. Jednalo by se o 20 parcel  (8 – 15 arů). Je to
návrh a měl by se připomínkovat do poloviny září 2004. Zda to bude na etapy o tom se
rozhodne později.

K bodu 15 – diskuse:
V úvodu diskuse vystoupil p. starosta Poslt a upozornil na stále se nelepšící nepořádek
v čekárně, je třeba, aby rodiče se více zajímali o své děti, co ve svém volnu dělají. Je třeba
si uvědomit, že je to majetek nás všech. Dále apelovat na „Kroniku obce Kosořice“ z roku
1922 – 1938. Tato kronika se ztratila. Byla velmi pěkná, malovaná.

Dále upozornil na úřední hodiny – sběrný dvůr:       středa     17 -  19.00 hodin
       sobota      8 – 12.00 hodin

Informoval ohledně obecního rybníka – jeho odbahnění se bude provádět v případě financí
od MZem. Bude dokumentace a podle toho se zjistí co bude s depem. Informace bude
podána na příštím zasedání.
Pan Klíma -  upozornil na nezodpovědnou práci pracovníků rybářství Chlumec n. C. při
čištění říčky Vlkava. K této problematice se připojil i p. Dvořák .
P. Vávra – místostarosta  sdělil, že je to v řešení a bude zvýšen dozor.
Pan Král   hovořil ke Kronice obce a sdělil, že byla v Mladé Boleslavi na výstavě v r. 1977,
ale p. Kunová jí měla k nahlédnutí ještě v r. 1989.
Dále upozornil, že není  značka na mostě, nejsou svodidla. Návrh na chodníky v obci.
Velká kritika se vznesla na projíždějící nákladní automobily v době řepné kampaně, na
velké ničení komunikací atd.
P. Vávra – místostarosta, sdělil že se počítá s úpravou všech komunikací v obci.
Pan Poslt starosta informoval o obchvatu z Libichova do Dobrovice, a tím by se naší obci
mělo značně ulevit. Pan Kredba byl přítomen jednání mezi Cukrovarem Dobrovice a OÚ,
směřovat vše na obchvat, dále připomínky k omezení rychlosti. Zápis z jednání. Pan
starosta sdělil, že by se to mělo řešit technickou zábranou. Bude vypracovaná studie, kde
budou zahrnuty všechny komunikace.
O to se také velmi zajímala i p. Štechová, neboť i kolem nich jezdí nákladní automobily,
autobusy atd.
P. Vávrová požádala, zda by do jejich ulice byl nainstalován místní rozhlas.
P. Poslt – starosta – vyzíval občany možnost přivýdělku žen, mužů  na úklid obce, sekání
atd.
Dále hovořil o plynofikaci – Svaz Doubravka – není naplněna kvóta 50% přípojek (hrozí
vrácení státní dotace + penále. Vyzval občany, kteří mají v úmyslu zavedení plynofikace,
aby toto urychlili. Za tím bylo požádáno o prodloužení lhůty o doplnění počtu.
P. Pekař ml. – se zajímal, zda okolní obce spolupracují se svazem Doubravka. Možnost
zvýhodnění.
Půjčka od obce nelze. Dále bude pokračovat jednání s KB a jiných bankovních institucí
ohledně úrokové sazby. Každá rodina dostane letáček.
P. Kredba  - informoval o přidaných autobusových linkách. Je třeba upozornit vyhlášením
v místním rozhlase tak, aby se to dostalo do podvědomí spoluobčanů.
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Usnesení z 2. zasedání zastupitelstva obce
                                konaného dne 16. června 2004

Zastupitelstvo obce:
a) schválilo

12/04 zapisovatelkou schůze paní Kalinovou

13/04 ověřovatele zápisu: Josef Koštejn, Jaroslav Kovář

14/04 program 2. jednání zastupitelstva, doplněného o bod 16. Usnesení a bod 17. Závěr

15/04 návrhovou komisi ve složení: Ing. Tomáš Poslt, Jan Bednář, Jiří Hruška

16/04 členy finančního výboru Denisu Pýchovou a Lenku Vávrovou

17/04 členy kontrolního výboru Jarmilu Štechovou a Janu Sedláčkovou

18/04 stavební komisi ve složení ing. Tomáš Poslt (předseda) a paní Božena Vesecká

19/04 kulturní, společenskou a sportovní komisi ve složení Jiří Hruška (předseda), Josef
Koštejn, Marcela Sabolová, Vanda Kalinová

20/04 pořádkovou komisi ve složení Jaroslav Kovář (předseda), František Vocásek

21/04 komisi životního prostředí ve složení Jan Bednář (předseda), Jan Lener ml.

22/04 platy starosty, místostarosty a ostatních obecních zastupitelů dle Nařízení vlády
337/2004 ze dne 1. 5. 2004

23/04 vstup obce Kosořice do Mikroregionu Chlum

24/04 zprávu o výsledcích přezkoumání hospodaření obce za období
1. 1. – 31. 12. 2003.

25/04. závěrečný účet obce Kosořice za rok 2003, a to bez výhrad

26/04 rozpočet obce Kosořice na rok 2004

27/04 odměny členům volebních komisí – mimořádné volby do OZ:
p. Kunová – zapisovatelka – 200,-- Kč. Volby do Evropského parlamentu:
p. Vízková – předseda – 1 000,-- Kč, zapisovatelka p. Kunová Marcela – l 000,--
Kč, členové –  Kredba , Piknerová, Kunová Eva – 800,-- Kč

28/04 starostovi obce Josefu Posltovi provádění elektromontážních prací a údržbu VO
pro OÚ a Jiřímu Hruškovi provádění truhlářských prací pro OÚ

29/04 nepeněžitý vklad obce Kosořice, kterým je obecní vodovod v obci Kosořice dle
předloženého znaleckého posudku vypracovaného Ing. Vladimírem Horákem ze
dne 18. 3. 2004, č. posudku 156-2004, jehož hodnota byla stanovena na částku 7
374 400,-- Kč a souhlasí s jeho vložením do základního kapitálu společnosti
Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav, a.s., IČ 46356983, se sídlem Čechova
1151, 293 22 Mladá Boleslav s tím, že nepeněžitým vkladem bude upsáno 5678
kusů kmenových akcií akciové společnosti Vodovody a kanalizace Mladá
Boleslav, a.s. znějících na jméno o jmenovité hodnotě 1 000,-- Kč v listinné
podobě, s omezenou převoditelností dle stanov a s emisním kursem 1 2980,70 Kč

30/04 poskytnutí příspěvku ve výši 17 500 Kč  z rozpočtu obce na provoz MŚ ve 2.
pololetí 2004
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b) vzalo na vědomí

31/04 informaci o vypracování návrhu Programu obnovy vesnice obce Kosořice

32/04 informaci o stavu pořízení Územního plánu obce  - dopracování a předání
starostovi do 30.8.2004

33/04 informaci o zpracování studie na zastavitelnost parcely č. 435/1 – sadu

c) pověřuje

34/04 starostu obce podepsáním smlouvy o vstupu obce do Mikroregionu Chlum

35/04 starostu obce Josefa Poslta, r. č. 490209/250, bytem Kosořice 96 k veškerým
úkonům souvisejícím s nepeněžitým vkladem obce Kosořice do základního
kapitálu společnosti Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav, a.s., zejména
k uzavření smlouvy o upsání akcií, smlouvy o vkladu, příp. prohlášení o vkladu,
protokolu o předání a převzetí nepeněžního vkladu a dále k převzetí nově
vydaných akcií společnosti

Schváleno: 7 hlasů pro
K bodu 16:
Pan Poslt – Starosta sdělil přítomným, že do týdne bude vyvěšen zápis z dnešního zasedání.
Poděkoval všem přítomným za zájem, za diskusi a za účast.

Zapsala: Vanda Kalinová
Ověřovatelé: Jaroslav Kovář

    Josef Koštejn
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